
     Každodenní e-mailová dávka vtipu a moudrosti.

Pokání

Kdo je ten Hospodin, který dal a vzal, o kterém jste psali ve čtvrtek, ptalo se několik 
našich čtenářů? Pokud je Bůh takový, argumentoval jeden z nich, není dobrý Bůh, 
jinak by nás přece nesváděl na scestí. Odpovědí na danou otázku se bohužel zdá 
být to, že mnozí z těch, kteří zde na Zemi podle vlastních slov konají „dílo Boží“, 

nejsou vůbec bohabojní. Náš svět je naopak řízen křesťany, kteří ve skutečnosti nej-
sou křesťanští, židy, kteří nejsou židovští, muslimy, kteří nejsou muslimští, a ateisty, 
jejichž teismem jsou peníze a moc. Pokud nejsou kačířstvím jejich slova, tak skutky 

rozhodně. Místo praktikování náboženství či doktrín, ke kterým se hlásí, obětují 
vlastní lidi. Někteří z nich tak činí s plným vědomím toho, co jejich skutky pro naši 

civilizaci představují. Ostatní jsou příliš pošetilí, než aby pochopili, co se vlastně děje. 
Paradoxně jsou to však ti druzí, ke kterým musíme upínat naše naděje v pokání.

No. 2517 po, 27. prosince 2010

mailto:subscribe@fsfinalword.com
http://www.fsfinalword.com
http://www.fsfinalword.com/datacz/CZ-FW101223.pdf
http://pruzkum.dbm.cz/pruzkum/volby2010.php?view=bancz
http://inyourpocket.com/czech-republic/prague

